
 

  



Nu kan vi lägga ännu ett ridsportår bakom oss och 

blicka framåt mot ett nytt år med många nya 

möjligheter. I år har det hållits förbundsstämma på 

Strömsholm. Distriktet var välrepresenterade. 

Stämman är ett utmärkt forum att utbyta 

erfarenheter och knyta nya kontakter.  I år 

handlade de större frågorna om medlemsavgifter 

och digitaliseringen. Många idéer och synpunkter 

kom fram under stämman.  På ett 

distriktsordförandemöte beslutades att 

förbundsstyrelsen ska prioritera Ridsportens 

värdegrund och varumärke och Ridsport på 

hästens villkor under kommande år och det är 

samma prioriteringar vi kommer att jobba efter i 

distriktet under 2018. 

Svensk ridsport har haft ett fantastiskt år med flera 

medaljer i olika europamästerskap och med Peders 

guldmedalj som kronan på verket. Något som 

naturligtvis har märkts även i Värmland då 

intresset för ridsporten ökat. 

 

Värmlands Ridsportförbunds styrelse 2017 

Ordförande: Lena Wiigh 

Vice ordförande: Maria Dahl 

Sekreterare: distriktskonsulent 

Kassör: Lena Austrin 

 

Övriga ledamöter:  

Mia Eriksson 

Lena Helminen 

Johanna Nilsson 

Jeanette Knöös 

Elin Fridlund (ungdomsrepresentant) 

Suppleanter: 

Sara-Lena Aspetorp  

Sture Hermansson 

Geir Hansen 

DUS representant (ungdomsrepresentant) 

Revisor: 

Anders Naeslund med suppleant Maria 

Axelsson 

Valberedning:  

AnnMargrethe Andersson(sammankallande), 

John Weslien och Gunilla Hägg  

  

Under verksamhetsåret har vi genomfört 1 

årsstämma samt 9 styrelsesammanträden.   

Närvaron har varit god på dessa möten. 

 

Rosie, har på ett föredömligt sätt skött vårt 

kansli, som ni kanske märkt har vi nu mer 

fasta öppethållande- och telefontider. 

Planerade utbildningar, kurser, studiecirklar 

samt stallbesök har kunnat genomföras enligt 

plan. Vi arbetar tillsammans med 

föreningarna för att höja kvaliteten på 

anläggningar och att det skall finnas utbildad 

personal. En del utbildningar har även 

genomförts i distriktet, bla basutbildningen 

som genomförts på totalt 13 klubbar. Fem 

ridskolor fick besök av oss med det 

prioriterade materialet ”ekonomi i 

ridsportförening” och ”vår ridklubb”. 

 

Bra uppslutning när Grums Ridklubb körde Basutbildningen! 



Besöksgruppen har gjort 6 besök på ridskolor 

under året för framtida kvalitetsmärkning. Tyvärr 

har ingen ny ridskola kunnat kvalitetsmärkas 

under året. Det är många ridskolor som har bra 

verksamhet men dras med slitna lokaler, här 

kommer det att behövas satsning av resp. 

kommun för att kunna renovera/bygga nytt. 

  

På väggen hos Säffle RK hänger klubbens värdegrund, 

verksamhetsidé och vision fint inramat. 

Ryttarutveckling nivå 1 och 2 2016/2017 

Vinnare i ”Vi i stallet” tävlingen som DUS arrangerar 

Vår ungdomssektion har varit aktiva som vanligt. 

De medverkar i distriktets övriga verksamhet och 

kommittéer. De driver egna aktiviteter såsom 

bussresor, ryktmästerskap och anordnar galor. Vi 

kan jämföra med andra distrikt där det ofta är 

svårt att överhuvudtaget få ungdomarna med i 

distriktsverksamheten. Vi hoppas att denna 

aktiva ungdomsverksamhet skall fortsätta i 

Värmland även under 2018. 

Ryttarutveckling har genomförts under 2016/2017 både på nivå 1 och 2. Totalt 

40 deltagare och föräldrar har haft möjlighet att utvecklas som tävlingsryttare 

och vara ”världens bästa Idrottsförälder”. Under 2017 startades även ett nytt 

Ryttarutveckling nivå 2 tillsammans med Örebro Läns Ridsportförbund som 

avslutas 2018. 



Året har präglats av en stabil ekonomi och även i år 

kan vi lämna ett positivt resultat. Se bifogad resultat 

och balansräkning samt årsberättelse. Detta möjliggör 

att vi under 2018 kommer att kunna subventionera 

vissa föreningsträffar. Även under 2017 har vi fått 

ökat så kallat SDF från Värmlands Idrottsförbund/SISU 

beroende på vår aktiva utbildningsverksamhet.  

Tävlingssektionen, utbildningskommittén samt DUS 

(ungdomssektionen) lämnar varför sig som bilaga till 

denna verksamhetsberättelse med redogörelse över 

den verksamhet som bedrivits i respektive 

sektion/kommitté. 

Avgående styrelsen tackar för gott samarbete under 

2017 och ser fram emot ett nytt spännande 

verksamhetsår. 

 

 

 

 

st föreningar finns i Värmlands 

Ridsportförbund varav st driver 

ridskola.  Totalt finns det ca 

enskilda medlemmar i distriktet.

ryttare löste grönt kort 

och totalt löstes  

licenser i distriktet. 

 

Filipstad den 7 mars 2018                             Ledamöterna: 

 

 

Lena Wiigh   Maria Dahl                            Mia Eriksson                 

Ordförande 2017  

                                      

 

Johanna Nilsson  Lena Austrin  Lena Helminen                                                                             

   

 

Jeanette Knöös  Elin Fridlund (DUS) 

 

 

    

 



 

 

 

Utbildningskommitténs 
Verksamhetsberättelse 

2017 
 
Utbildningskommittén har under året bestått av: Mia Eriksson, Melinda Blomqvist, Anna-Lena 
Björnlod, Terese Svensson, Malin Stensson, Cecilia Andersson, Ann-Charlotte Kyrk, Carolina 
Hultberg och Marianne Mohlin. Elin Fridlund har representerat DUS 
Från kansliet: Rosie Johansson 
 
Under året har utbildningskommittén haft 3 möten. 
 

Genomförda kurser och aktiviteter 
 

ULK I, ULK II, ULK III 
Ledare: Johanna Nilsson och Sara-Lena Aspetorp.  
Ungdomsledarkursen genomfördes i tre steg med ett stort gäng deltagare. Under 2017 var de 
två första stegen på Scandic Arvika och tredje steget på Scandic Klarälven, Karlstad. Under sista 
steget var det bla besök på brandstationen och övningar där som stod på schemat. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Frukostmöte ridlärare  

Tema:  
-Köpa in häst, vart gör vi det och hur. Kan vi bli starka tillsammans, byta hästar med varann? 
-Introduktion i det nya materialet ” Ekonomi i ridsportförening” 
- Idrottslyftet, nyheter för året. 



Kurs för stallpersonal – Friskvård 
för häst 
Tema och innehåll: Friskvård av häst, 
vad kan du göra när hästen är skadad, 
hur kan du förebygga skador, kolik, 
skötsel av sårskador, hitta pulsen mm. 
 

 

Frukostmöte – Integration 
- Hur gör vi idag? Vad kan bli bättre? 
- Hur kan vi söka bidrag? 
- Ett bra upplägg 

 
 
 

 
Basutbildningen 

Under 2017 genomfördes basutbildningen på 6 
olika klubbar i Värmland där totalt 13 klubbar 
har varit representerade. Basutbildningen är en 
grundläggande utbildning om Ridsportens 
värdegrund. Från och med 2017 blir 
basutbildningen obligatorisk och ett 
behörighetskrav för att bli utbildare i Grönt kort, 
Ungdomsutbildning, Ridledarutbildning och 
central och regional funktionärsutbildning. 
Utbildningen är även en bra grund för alla som 
representerar ridsporten, förtroendevald, 
funktionär, ledare i stallet mfl. 
 



Idrottslyftet 
Idrottslyftet har även under 2017 varit 
mycket positivt för 
Värmlandsklubbarna. Totalt har drygt 
525 000kr gått till ridsporten i 
Värmland. 
  

 
 
 

 
 
Tack! 
Vi tackar Lillerudsgymnasiet och alla 
föreningar för ett gott samarbete 
under året med våra kurser och 
utbildningar. Stort tack till alla som har 
varit engagerade i vårt arbete med 
utbildning 2017. 
  
/Utbildningskommittén  



Verksamhetsberättelse 2017 Tävlingssektionen, Värmlands Ridsportförbund 
 

Tävlingssektionen har under 2017 bestått av Ordförande 
Maria Dahl 
Ledamöter 
Magnus Nyman 
Ann-Louise Axelsson 
Ingela Axelsson 

 Johannah Steen 
Barbro Olsson, grenledare hoppning 
Mia Stockesjö, grenledare dressyr 
Nina Gewert, grenledare fälttävlan 
Enar Jonasson, grenledare distans 
Ann-Sophie Persson, grenledare körning 
Tony Mattsson, DUS representant 

 
Tävlingssektionen har haft tre sammanträden under året, samt deltagit på tävlingsmöten med 
klubbarna. 
 
Tävlingsarrangörer, statistik 
Det har genomförts totalt 149 tävlingsdagar totalt i distriktet under 2017 . 
Totalt har 10 103 starter gjorts på våra olika tävlingar. En liten ökning från 2016. 
Hoppningen har haft 70 tävlingsdagar och dressyren 105. Fälttävlan har haft 3 tävlingar, körningen 
4 tävlingar och distansen 1 tävling. 
Av distriktets 36 st föreningar arrangerade 34 st av dem tävlingar 2017. 
 
Ponnyhoppningen har haft 2 093 starter hästhoppningen 4 248 starter, ponnydressyren 1 287 
starter hästdressyren 2 215 st, fälttävlan 118 starter, körningen 63 starter, distansen 84 starter i 
alla nivåer. 
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Allsvenskan 
Under 2017 startades enligt nedan:  

 Div IV Div. III Div. II Div. I 

Ponnyhopp 8 deltagande lag 
1. Eda RF 
2. Arvika RK 
/Trossnäs FRK 
3. Grums RK 

7 deltagande lag 
1. Grums RK 
2. Alkvetterns 

RS/Hagfors 
Uddeholms RK 

3. Fryksdalens RS 

Arrangerades inte 
2017 

5 deltagande lag varav 1 
från Värmland 
1.Fryksdalens RS 
2.Ryttarkamraterna 
Kumla 
3.Kumla RK 

Hästhopp  Inga deltagande lag Arrangerades inte 
2017 

Inga deltagande lag 

Ponnydressyr Arrangerades inte 
2017 

Inga deltagande lag Inga deltagande 
lag 

Inga deltagande lag 

Hästdressyr Arrangerades inte 
2017 

6 deltagande lag 
1. Kil RF 
2. Grums RK 
3. Christinehamn RK 

8 deltagande lag 
1.  Sunne RF 
2. Eda RF 
3.Grums RK 

Inget lag från Värmland 
deltog 2017. 

     

 

Dressyr  
I gruppen har följande medverkat: 
Mia Stockesjö grenledare, Ewa Liljemark, 
Ylva Gawell, Ann Lewin 
 
Grenledningen för dressyr har haft 8 st 
protokollförda sammankomster. 
Under våren och Sommaren har vi 
genomfört projektet Ryttarutveckling nivå 
1 och 2 och tävlings forums möte för 
tävlingsryttare och funktionärer ihop med 
grenledningen för hoppning. 
Uppföljning på våra Värmländska 
dressyrryttare både häst o ponny och 
delat ut rosor på Facebook för olika 
prestationer. 
Vi har klubbar som arrangerat stora mästerskap bl.a. Ryttarsällskapet Grums som anordnade SM 
för ponny på EQ:S arena Hammarö. Sedan har vi även Hagfors Uddeholms Ridklubb och Hammarö 
Ryttarförening som anordnat Nationella dressyr tävlingar upp till Grand Prix. Björkliden har flera år 
i rad anordnat midsommartävlingar på Nationell nivå i dressyr för häst.  
Distriktet har många duktiga dressyr ekipage som tävlat under året både på ponny och häst. 
Tyvärr var det lite tunt med anmälda lag i ponny allsvenskan, hoppas vi kan få till flera lag 2018. 
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Claudia Jacobs rider ärevarv som distriktsmästare. 



Hoppning  
Gruppen har under året bestått av följande personer: 
Barbro Olsson Grenledare, Therese 
Olsson, Mia Grane, Cina Wahlund, Eva 
Örnebring, Helena Astin, Carina Sköld 
 
Grenledningen har haft 3 protokollförda 
möten, samt 1 protokollfört 
klubbeventsmöte. Vi har också deltagit i 
distriktets tävlingsmöten. Samt varit 
representerade från distriktet på Svenska 
Ridsportförbundets hoppmöte den 1/12 
på Järva krog i Stockholm. 
 
Under året som gått har vi varit ute och 
peppat på tävlingsbanorna. Fortfarande 
är det lite starter på många ställen. Inga 
cuper har ridits i länet.  
 
Gällande den heta frågan om pay& jump lever den vidare och vi i gruppen har tagit beslut som 
gått vidare att försöka styra upp från distriktets sida gällande detta. Småland har tagit fram en 
mycket bra ”att tänka på” vid arrangerande av detta. Vi förordar att vi ska även följa denna.  
 
Ryttarutvecklingen har fortsatt under året med kost och tränings träff, Föreläsning av unga ryttare 
och en hopp och dressyrdag hos Eva Örnebring. Tack till Eva Örnebring och Karin Sandqvist som 
ställde upp gratis.  Som avslutning gjordes det en resa till Strömsholms tävlingarna i juni. Detta var 
mycket uppskattat. Vi tackar alla våra sponsorer Folksam, Idrottslyftet samt Nordmarkens motor 
som gjorde det här projektet genomförbart. 
 
Inga mästerskapsmedaljer har tagits i år. 
Wermland Equestrian Games har återigen haft fantastiska tävlingar som Nordiska Mästerskap. Där 
många fina ritter gjordes under 4 dagar på Elitnivå.  
Många andra fina prestationer har också gjorts under året. Ingen nämd ingen glömd.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Karin Söderqvist och Why Me 

40
46 44 45

37
45

32 30 30 27 24 25

0

20

40

60

2012 2013 2014 2015 2016 2017

Antal tävlingsdagar hoppning

Häst

Ponny

4711
4043

4743
4166 4365 4248

2198
2591

2154 2204 2288 2093

0

1000

2000

3000

4000

5000

2012 2013 2014 2015 2016 2017

Antal starter hoppning 

Häst

Ponny

Eda RF stod som segrare i Div IV ponnyhoppning. 



Fälttävlan 
Trossnäs Fältrittklubb har under året haft två 
fälttävlan, midsommar för ponny o häst med ca 50 
starter. 
Och en fälttävlan i september med DM. Både för 
ponny o häst o ca 50 starter. 
De har även haft en pay and cross under hösten 
som var populär, och även ett par prova på 
träningar. 
Vid två tillfällen under året har de haft en 
gästtränare Anna-Karin Beiron. 
Och träningar har hållits av Björn Palm hela året på 
terrängbanan. 
Det har byggts en ny terrängbana av Linnea Op De 
Weegh o hennes familj hemma hos dom. Många 
fina hinder från mindre upp till större hinder och 
fler är på gång till våren.  
Där har flera träningar hållits och även två 
tävlingar med Sugar Cup (för de mindre rutinerade). 
Där gick Isa Modin-Lowerybain Barney Rudskogens RF till en regionsfinal på Baldersnäs (Dalsland) 
o placerade sig 4a och det räckte till Sverigefinalen på Hovdala nere i Skåne o tog en fin 6e plats. 
 
De har även haft Anna-Karin Beiron där för träning i två omgångar o där 6 nya ekipage tagit 
fälttävlanskortet!! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Körning 

Under året är det Wermlands Körsällskap som haft aktiviteter och tävlingar i Värmland. 
Wermlands Körsällskap har haft regelbundna aktiviteter som månadsträningar på Hannäs med 
olika teman, de har även gemensamma träningar för instruktör och har haft många trevliga dagar 
tillsammans på anläggningen. Verksamhet som introduktion och kom i gång kurser, träning under 
tävlingslika former, tömkörningsprecision och mycket mer. 
Körläger, första helgen i juli genomfördes ett körläger under ledning av Monica Lysell Andreasson 
med sex deltagande ekipage. Träningen skedde i samtliga moment – dressyr, precision och 
maraton. 
 
Föreningen har jobbat vidare med att utveckla sin fina anläggning på Hannäs utanför Kil som drivs 
tillsammans med Värmlands Fjordhästföreningen och Islandshästföreningen Glaumur. 
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Frykenracet arrangerades av Wermlands Körsällskap 12-13 augusti. 32 ekipage startade i denna 
fullständiga tävling i klasserna Lätt B, Lätt A och Medelsvår. Ett 60-tal funktionärer hjälpte till att 
genomföra tävlingen. Tävlingen och inte minst anläggningen fick toppbetyg av överdomaren, som 
framförde att anläggningen håller för svår klass.  
FrykenMixen arrangerades av Wermlands Körsällskap samt Värmlands Fjordhästförening, hölls 
den 23-24 september. Detta var ett samarrangemang med hästkörning med momenten dressyr 
och precision, men även riden hoppning och dressyr var planerad men pga. för få starter fick 
strykas, samt en brukstävling i körning och ridning på söndagen. 
 
Vi har haft flera duktiga ekipage från Wermlands Körsällskap på tävlingsbanorna under året med 
flera placeringar och flera debutanter med fina resultat. 
Värmlands stolthet i körning är Karin Söderqvist som tävlat för Lilleruds Hästsportklubb hon har 
under året tävlat internationellt ett flertal gånger och ingått i landslaget. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Distans 
Grenledare Enar Jonasson.  
 

2017 var ett bra år men inget superår. 

 

Vi har en specialklubb, Värmlands distansryttare som 

har sin bas på A9 gamla körplan i Kristinehamn. 

Några enstaka ryttare från andra klubbar har deltagit i 

tävlingar. All verksamhet har skett hos Värmlands 

distansryttare. 

 

Antalet ridna kilometer och deltagare i tävlingar har 

varit mindre än föregående år vilket beror på en 

generationsväxling. De nya måste kvalificera upp sig i 

systemet för att rida långt och det tar sin tid.  Klubben har haft en landslagsryttare i Lotta Falk. 

Tyvärr blev hon sjuk och kunde inte deltaga i EM som gick i Slovenien. Men hennes häst Min 

Pontiack lånades ut till Annelie Ohlen som ingick i bronslaget på EM. 

 

Värmlands distansryttare arrangerade en internationell tävling som tillika var Svenskt mästerskap 

den 30 april. Tävlingen blev en stor arrangörsframgång med nästan 90 startande och med 

deltagande från de nordiska länderna. Klubben har befäst sin skicklighet att arrangera tävlingar och 

har utan tvekan Sveriges bästa arrangörsstab.  

 

Under året har arrangerats diverse träningsritter där vintercupen kan nämnas. Cupen är ingen 

tävling utan ritten skall genomföras på idealtid som ryttaren bestämmer före start där banlängden är 
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okänd. Cupen genomför vid fem tillfällen med brasa, korv, saft och trevlig samvaro under vintern. 

Ett utmärkt tillfälle för alla hästägare att under väldigt lugna former deltaga i en distansritt.    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mästerskaps medaljer 

Ponnydressyr  
I SM för ponnydressyr deltog flera 
Värmländska ekipage. Bäst gick 
det för Hannah Regosa och B-
ponnyn Moelgarnedd Montana 
RW 114 med en fjärde plats. 
Ekipaget tog senare guld med 
svenska laget i Nordiska 
Mästerskapen. Jasmine Jacobs 
och Taxman tog guld i ungponny 
SM för 5-åringar. Linnea 
Holmgren och Fleuramo´s Justin 
red final på EM i Ungern. 
 
 

Fälttävlan Lag SM häst  
Bronsmedalj till fältävlanslaget som bestod av: 
Emma Tingsby-Zinobi KarlskogaRK ( blev även placerad individuellt) 
Madelene Gustafsson-Miami C Trossnäs FRK 
Nathalie Mortenson -ColdPlayQ Trossnäs FRK 
Sophia Ericsson-Techno Sunne RF 
Anna Magnusson Glans-Tick-Tack Trossnäs FRK 
 
 
Körning 

Karin tog SM-guld med sin 
nordsvenska häst Lukas. Karin deltog 
även i årets VM i enbet häst. I 
Nordiska Baltiska mästerskapet tog 
hon guld med ponnyn Why Me och 
med Lukas en bronsmedalj i lag. 
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DM MEDALJÖRER 2017 
 

DRESSYR HOPPNING 

Ponnydressyr 

Kat. B 
 1. Ida Örnefors, Chopins Tornado, Alkvetterns RS 
 
Kat C 
1. Celine Lindenäs, Raindrop, Hammarö RF 
 
Kat D 
1.  Julia Andersspn,  Con Carne, Knöppelåsens RS 
2.  Nora Seth – Francis, Knöppelåsens RS 
3. Claudia Jacobs, Evienne, RS Grums 
 

Hästdressyr 
Junior  
1. Claudia Jacobs, D Amorous, RS Grums 
2. Cilla Gawell, Egelunds Zackary, Lilleruds HSK 
3. Alice Kristensen, Cayenne, Eda RF 
 
Senior  
1. Nicole Jacobs, Herzeous, RS Grums 
2. Kristin Segolsson , Corina, Eda RF  
3. Madeleine Lindroth, Ocean, Björklidens RS 

 

Ponnyhoppning 
Kat. B 
1. Marlene Claussen, Mr Aeron, Fryksdalens RS 
2. Linnea Hörbäck, New Haven Matilda, Sörmons RK 
 
Kat. C  
1. Josefin Kåberg, Harry, Rudskogens RF 
2. Marlene Claussen, Rosdale Mantovanni, Fryksdalens RS 
3. Towa Johansson, Runsås Modysson, Alkvetterns RS 
 
Kat. D 
1. Josefin Torell, Dark Boy Mist, Fryksdalens RS 
2. Emma Haag, Poseidon V, Karlstads RK 
3. Wilma Söderlund, Ballyragget Gucci, Fryksdalens RS 
 

Hästhoppning 

Senior 
1. Emelie Johansson, Esquire, Filipstads RK 
2. Emma Haag, Di Luca NL, Karlstads RK 
3. Sofia Karlsson, Uzzia, Sunne RF 
Junior 
1. Stella Wingefors, Parcia AL, Föreningen EQR 
2. Matilda Carlson, Poetica, F. Föreningen EQR 
3. Emilia Danielsson, Casper, Rudskogens RF 

 

FÄLTTÄVLAN DISTANS 

DM Ponny 
1. Tilda Sköld, Drumbad Rhylin Lad, Storfors RK 
2. Wilma Ljung Nyström Norrhaga Sam, Sörmons RK 
3. Wilma Kellgren, Schierensees Have Good Time, RS 
Grums 
 

DM Senior 
1. Nathalie Mortensen, Cold Play Q, Trossnäs FRK 
2. Anna Magnusson Glans, Tick-Tack,  
Trossnäs FRK 
3. Fanny Badh, Fidelie, Trossnäs FRK 

1. Ann-Therese Helgesson, Ghaniyah,  Föreningen 
Värmlands Distansryttare 
2. Birgit Glanander, Shaikir ox, Föreningen Värmlands 
Distansryttare 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Prisutdelning på ett regnigt DM i Kat C. 

https://tdb.ridsport.se/horse_results/39585?section_id=977015


Grönt Kort 
Under 2017 var det 109st (91st 2016) (134 st 2015) (158 st 2014) (122st år 2013) personer som tog Grönt 
Kort. 

Kurser/utbildningar 
Under året har det genomförts fortbildningar för hoppdomare, överdomare och LA-Msv C dressyrdomare. 
Det har också genomförts en kurs i att använda tidtagaranläggningen och hur man använder Equipe i 
domartornet.  

Ryttarutveckling nivå 1 och 2 har avslutats under året där totalt 39 deltagare deltog samt deras föräldrar. 
En ny kurs har startat för 
Ryttarutveckling nivå 2 där vi 
samarbetar med Örebro Läns 
Ridsportförbund. Ryttarutveckling är en 
satsning för tävlingsryttare där 
deltagarna får chansen att utvecklas 
och lära sig mer om ryttare som 
idrottare både fysiskt och mentalt. Stor 
vikt läggs också på hästens hållbarhet i 
ämnen som bra grundridning, ryttarens 
sits och inverkan och veterinär som 
föreläst om friskvård för häst, god 
hästhållning och annat förebyggande 
arbete. 

SLUTORD 

Ridsportåret 2017 har varit ett bra år med något fler starter än förra året. Vi har även i år haft 
mästerskap i distriktet, SM i dressyr för ponny och Nordiska Mästerskapen i dressyr och hoppning 
för ponny och häst samt paradressyr och SM i distansritt. Många fina tävlingar har arrangerats 
under året och vi ser fram emot tävlingsåret 2018. 

Vi önskar er alla som på något vis är inblandade i vår tävlingsverksamhet lycka till under året 

/ Tävlingssektionen 

Bussresa till Strömsholmstävlingarna som avslutning 
på Ryttarutveckling 2017. 



  

      
 
      
 
 

Skriven av: Elin Fridlund 

 

Verksamhetsberättelse 2017 

 

Värmlandsdistrikts ungdomssektion 
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Verksamhetsberättelse 2017 
Värmlandsdistrikts ungdomssektion 

Under året 2018 har styrelsen bestått av 8 ledamöter och en ordförande. Styrelsen har kommit 
från olika klubbar i hela Värmland. 
 
Ordförande: Elin Fridlund (Bellevue PRK) 
Vice Ordförande: Tony Mattsson (Värmlands Distansryttare) 
Ekonomiansvarig: Sofia Welenstrand (Torsby RK) 
Sekreterare: Erika Jonsson (Rudskogen RF) 
Ledamöter: Lovisa Gustafsson (Hammarö RF) 
                      Anna Mårgård (Värmlands Distansryttare) 
 Frida Hallgren (Kils ryttarförening) 
 Kajsa Olsson (Sörmon Ridklubb) 
 Alice Hell (Kils ryttarförening) 
 
Vi välkomnar in de nya i styrelsen och hoppas att de kommer trivas bra hos oss. Största fokus 
har varit på att få ihop gruppen och hålla våra basaktiviteter för medlemmarna ute på 
klubbarna. Fokus detta året har vart på att komma ut och besöka de klubbar som behöver lite 
extra hjälp. Distriktets ungdomssektionsstyrelse har vart med i tävlingskommittén, 
utbildningskommittén, funktionsnedsättningskommittén och stora styrelsen för Värmlands 
ridsportförbund. Vi hoppas på nya roliga projekt som vi kan genomföra för er och 
tillsammans med er ute på föreningarna och klubbarna samt bredda oss i hela Värmland.  
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Som tidigare år startade vi upp året med ordentliga presentationer av alla i styrelsen. För att få 
en bättre koll på oss i styrelsen och sprida vilka som sitter med. Många nya som är med i år 
vilket är bra för våra er på klubben att få reda på.  

Den andra april samlades en bunt ungdomar på idrottens hus 
för att få grundläggande styrelseinformation och vi fick även 
besök av Rosie Johansson som hade föreläsning om barn och 
ungas utveckling vilket kan vara användbart i olika 
aktiviteter och när man lär ut till barnen i olika sammanhang. 
Det var många kloka tankar som dök upp och klubbarna som 
deltog fick möjlighet att utbytta erfarenheter och idéer. Vi 
fyller även dagen med lekar, kunskap och massa god mat 
och fika!  

Vi finns också på plats på RIXU (Riksungdomsmötet) som Centrala 
ungdomssektionen anordnar. En helg full med inspirerande föreläsningar, 
roliga kvälls aktiviteter och så klart en massa engagerade ridsports ungdomar.  

Vi åker även iväg och är med på Svenska Ridsportförbundets stämma. En 
intressant dag med mycket diskussioner på Strömsholm.  

Den 28 maj hade vi vår årliga Vi i 
stallet final på Mårgård som Wäse 
RF anordnar, det bjöds på fint väder 
och duktiga lag. Årets tema var ”sitt 
upp” Dagen fylldes med lekar, 
teoriprov och fika. I slutet av dagen 
står Hammarö Ryttarförening som 
segrare. Stort grattis!  

Vi åker runt och besöker ett par klubbar under våren. Skapar kontakt med dessa och får 
rundvisningar på era fina anläggningar.  

Detta år anordnas även Riksidrottsmötet (RIM) i Karlstad. Självklart är vi på plats och hjälper 
till tillsammans med övriga sektioner i distriktet.  

I början av sommaren åker även en del från styrelsen till Strömsholm för att träffa andra DUS 
i en regional DUS träff. En givande dag med bra diskussioner om finansiering, engagemang 
och värdskap. Viktiga tankar som de tog med sig hem till de övriga i styrelsen.  

Vi i styrelsen är även med och hoppar för en trygg idrott. En kampanj som 
CUS började med. Alla ska känna sig trygga i stallet. Vi i DUS tycker detta är 
en viktig faktor och vill självklart vara med för att få det så på alla klubbar.   
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Under hösten genomför vi våran lyckade gala i en mysig lokal i Kil. Ett stort antal deltagare 
kommer dit och lyssnar på Helena Carlsson. En inspirerande kvinna som bla. vart ordförande 
i CUS i 10 år. Nu sitter hon bla. som vice ordförande i Svenska ridsportensförbundet och 
jobbar för att unga kvinnor ska få sina röster hörda. Vi är väldigt glada och tacksamma att hon 
tar sig tid att komma till oss. Efter detta fyller vi kvällen med mat, musik och massa härlig 
stämning.  

26 november arrangerade vi ryktmästerskap på Hammarö 
med hjälp av Hammarös snälla ridskolehästar. Efter en 
timmes tävlingsmoment glänste hästarna och stod stolta 
med fina flätor i manarna. Sedan skulle det lekas 
tillsammans med HRF:s ungdomssektion och även 
tipspromenad skulle gås. Även här avslutades dagen med 
fika och prisutdelning. I klass 1(10 och yngre), för de 
yngre deltagarna, vann Hammarös laget. I klass 2(11–26 
år) tog Bellevue hem vinsten. En trevlig dag men fina och 
väl ryktade hästar!  

Vi avslutar vårat verksamhetsår med att medverka på ungdomsledarkursen i Arvika och 
Karlstad under våren. Vi hade även vårt årsmöte på den sista kurstillfället. Vi höll i olika pass 
och sprider kunskapen om DUS och dess innebörd.  

 

Vi presenterar även stolt Värmlands ungdomssektion som blir Karlstad RK Ungdomssektion! 
Bra jobbat och fortsätt med erat bra arbete ute på klubbarna. 

Vi ser fram emot ett nytt spännande år med nya bekantskaper och nya utmaningar!  
 

______________________  _______________________ 
Elin Fridlund    Tony Mattsson 

_______________________  _______________________ 
Anna Mårgård   Frida Hallgren 

________________________  ________________________ 
Erika Jonsson    Alice Hell 

________________________  ________________________ 
Sofia Welenstrand   Kajsa Olsson  

________________________   
Lovisa Gustafsson 
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